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Finansministeren Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer 

Christiansborg 10. oktober 2014 

Svar på Udvalget for Landdistrikter og Øers spørgsmål nr. 198 
(ULØ alm. del) af 19. august 2014 stillet efter ønske fra Henning 
Hyllested (EL)  

Spørgsmål 

I aftale om vækstpakke 2014, delaftale/initiativ nr. 108 – indgået mellem regerin-

gen, Venstre, Det Konservative Folkeparti, Socialistisk Folkeparti, Enhedslisten 

og Dansk Folkeparti – om lavere færgetakster for godstransport til og fra øerne, 

fremgår det, at Fanø – som den eneste ø i riget med færgetransport – ikke er 

nævnt i forbindelse med den nedsættelse af færgetaksterne for erhvervstransport 

til og fra øerne, som aftalen gennemfører og gør permanent. 

Hvorfor er Fanø ikke omfattet af aftalen? 

 

Svar 

Regeringen er i gang med at forberede forhandlingerne om den konkrete ud-

møntning af vækstpakkens pulje til lavere færgetakster for godstransport. Heri 

indgår, at også Fanø er omfattet af initiativet. 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Bjarne Corydon 

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2013-14
ULØ Alm.del endeligt svar på spørgsmål 198
Offentligt
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